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Protokół  Nr IX/19 

 

z IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 27 czerwca 2019 

r. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,                                                                

w godz. od 10:00 – 15.30. 

 

Ustawowa liczba radnych      - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  18 

 

Skład rady: 
1. Chwiałkowska Katarzyna  

 
2. Filipowski Tomasz  

 
3. Iwaniuk Hanna   

 
4. Łabędzki Marcin  

 
5. Mazurkiewicz Dawid  

 
6. Mielczarek-Sójka Ewa  

 
7. Pawłowska Joanna   

 
8. Piotrowski Zbigniew  

 
9. Półgrabia Tomasz  

 
10. Rychlik Wojciech   

 
11. Solarek Romuald 

 
12. Szuster Stanisław 

 
13. Warchlewski Piotr  

 
14. Włodarczyk Grzegorz 

 
15. Ziółkowska Jadwiga Anna  

 
16. Ziółkowski Tomasz   

17. Paweł Mataśka, 
 

18. Krzysztof Nowak 
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19. Andrzej Dutkiewicz 
 

Punkt 1 

Otwarcie IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                                                 

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący porosił o sprawdzenie obecności.  

Obecnych 18. 

Nieobecny Andrzej Dutkiewicz 

 

Otwarcia IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 18 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Łasku na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2018.  

7. Sprawozdanie z realizacji w roku 2018 – przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zduńskiej Woli – Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na terenie Powiatu Zduńskowolskiego w latach 2010-2020.  

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                             

w Zduńskiej Woli za rok 2018.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 
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Gimnazjum w Wojsławicach. – ED.43  

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Specjalnego nr 6 w Zduńskiej Woli. – ED.44  

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum dla 

Dorosłych w Zduńskiej Woli.  – ED.45  

13. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

nr 1 w Zduńskiej Woli. – ED.46  

14. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

nr 3 w Zduńskiej Woli. - ED.47  

15. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

nr 4 w Zduńskiej Woli. – ED.48 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

nr 5 w Zduńskiej Woli. – ED.49  

17. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

w Wojsławicach. – ED.50  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z zespołów szkół oraz zamiaru likwidacji 

szkół policealnych. – ED.51 

19. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą i Miastem Szadek przy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Zakup tablicy radarowej z wyświetlaczem 

prędkości w celu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie Szadek”                      

i przyjęcia pomocy finansowej.   

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonych przy ul. Żeromskiego w Zduńskiej Woli.  

21. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.14/19.   

22. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019 – FK.15/19.   

23. Interpelacje i zapytania Radnych. 

24. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   
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Głosowanie: 

Obecnych 18. 

 

Rada Powiatu (17 głosów za, 1 wstrzymał się) przyjęła proponowany porządek obrad: 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz - Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak - Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Wstrzymał się  

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z VIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowanie: 

Obecnych 18 

Rada Powiatu (16 głosami za, 2 wstrzymał się) przyjęła protokół z VIII sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka - Tak 
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Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 4 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

    

Pan Marek Gołębiowski wystąpił w imieniu rodziców niepełnosprawnych dzieci t.j. 

zmiany Uchwały VI/18/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 marca br. gdzie 

jeden z zapisów mówi, że dofinansowanie może odbyć się raz na 5 lat, wcześniej było 

2 lata. Dyrektor PCPR podpisuje się pod dokumentami od których nie można się 

odwołać (jest wyrok NSA w podobnej sprawie). Pan Gołębiowski poprosił o informację 

na co poszły pieniądze przeznaczone na konkretne dziecko w szkole specjalnej.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że Zarząd Powiatu przedstawi 

informację w tej sprawie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną:                                                      

Na VIII sesji Rada Powiatu podjęła 7 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  
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jak  i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

W dniu 07.06.2019r. został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Utworzenie 

baz danych BDOT i GESUT, digitalizacji materiałów zasobu PZGiK wraz 

z utworzeniem rejestrów przestrzennych dokumentów źródłowych (RPDŹ) oraz 

wykonania modernizacji i aktualizacji baz danych ewidencji gruntów i budynków 

(EGiB) dla Powiatu Zduńskowolskiego”. Zamówienie zostało podzielone na 6 części: 

Część I – Opracowanie kompleksowe Gmina Zapolice baza BDOT 500. Harmonizacja 

baz danych BDOT500, GESUT i EGiB ; 

Część II – Opracowanie kompleksowe Gmina i Miasto Szadek -  baz BDOT 500, 

GESUT - (z wyłączeniem części wiejskiej – jednostki  ewidencyjnej 101902_5). 

Harmonizacja baz danych BDOT500, GESUT i EGiB;  

Część III – Opracowanie kompleksowe Gmina Zduńska Wola - baz BDOT 500 i 

GESUT. Harmonizacja bazy danych BDOT500, GESUT i EGiB;  

Część IV – Opracowanie kompleksowe dla obrębów 14 i 15 Miasta Zduńska Wola -  

BDOT 500 GESUT  Harmonizacja baz danych mapy zasadniczej dla terenu całego 

Miasta Zduńska Wola; 

Część V – Wykonanie digitalizacji materiałów zasobu PZGiK wraz z utworzeniem 

rejestrów przestrzennych dokumentów źródłowych (RPDŹ) zgodnie z wykazem 

operatów technicznych do zeskanowania – 2000 szt.; 

Część VI – Wykonanie modernizacji i aktualizacji baz danych ewidencji gruntów i 

budynków (EgiB),  EgiB – dwa zadania; Obręb Gajewniki – gm. Zduńska Wola Obręb 

Pratków – gm. Zduńska Wola.  

 Termin składania ofert został wyznaczany na dzień 16.07.2019r.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat Zduńskowolski”, 

który jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Łódzkiego na lata 2014-2020. 
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Rozwój infrastruktury lekkoatletycznej wraz z budową systemu nawadniania 

boisk do piłki nożnej na terenie PMOS w Zduńskiej Woli 

W dniu 26 czerwca upłynął termin wykonania etapu II umowy z firmą TAMEX Obiekty 

Sportowe z Warszawy. Zakres etapu II przewidywał: dokończenie prac w zakresie 

bieżni, rowu z wodą, skoczni do skoku w dal i trójskoku, rzutni do pchnięcia kulą 

(mączka i murawa), rzutni do rzutu oszczepem, skoczni do skoku wzwyż, wykonanie 

studni głębinowej wraz z rozruchem instalacji zraszania, dokończenie prac w zakresie 

instalacji elektrycznej. Zgodnie z ustaleniami czynności odbiorowe powinny rozpocząć 

się w dniu 01.07.2019 r.  

Rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej 

Woli 

Dokonano odbioru końcowego inwestycji polegającej na rozbudowie Zespołu Szkół 

Specjalnych. Uzyskano pozwolenie na użytkowanie obiektu. Budynek został 

wyposażony w meble i sprzęt sportowy oraz rolety wewnętrzne.  W dniu 19.06.2019r. 

odbyła się konferencja podsumowująca projekt. 

 Aktywna Dolina Rzeki Warty  

Trwa procedura odbiorowa etapu II inwestycji polegającego na budowie infrastruktury 

ciągu pieszo – rowerowego w miejscowości Piaski z uwzględnieniem przebudowy 

drogi nr 4908E w miejscowości Piaski wraz z budową infrastruktury Miejsca 

Odpoczynku Rowerzystów – MOR 5. 

Trwa procedura odbiorowa etapu III inwestycji polegającego na budowie infrastruktury 

ciągu pieszo – rowerowego na odcinku od miejscowości Tymienice do miejscowości 

Wojsławice wraz z budową infrastruktury Miejsc Odpoczynku Rowerzystów – MOR 3 

w Korczewie i MOR 4 w Wojsławicach. 

Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z 

drogą ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego 

Prace budowlane realizowane są  w pełnym zakresie i dotyczą wszystkich branż. 
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W branży drogowej obecnie układana jest masa bitumiczna.  Kontynuowane są 

również prace związane z podbudową i układaniem kostki na ciągach pieszo-

rowerowych. Od 17.06.2019 r. możliwy jest przejazd tzw. rondem środkowym (ul. 

Kolejowa/Leśmiana). Jednocześnie zamknięta została droga prowadząca do 

miejscowości Bilew, w związku z planowanym wykonaniem na niej skrzyżowania z 

budowanym łącznikiem.  Od dnia 01.07.2019 r. planowane jest wprowadzenie ruchu 

wahadłowego na drodze wojewódzkiej DW482.  Trwa konserwacja zieleni niskiej w 

całym Powiecie Zduńskowolskim tj. koszenie trawników, przycinanie żywopłotów oraz 

zamiatanie ulic, a na drogach pozamiejskich jednoczesne koszenie mechaniczne 

poboczy  i rowów dróg powiatowych. Ze względu na panujące temperatury również 

podlewane są kwiaty i młode drzewka posadzone w ostatnim czasie.  Przy 

sprzyjających warunkach pogodowych odnawiane jest oznakowanie poziome dróg 

powiatowych. Prace wykonywane są wyłącznie przez pracowników PZD Zduńska 

Wola. Wykonawca bieżącej konserwacji dróg i ulic powiatowych firma : DROMAK 

Spółka z o.o. z siedzibą w Porębach prowadzi remonty cząstkowe nawierzchni 

bitumicznych na kolejnych odcinkach dróg.  W dniu 13.06.2019 r. wprowadzony został 

na budowę wykonawca „Przebudowy ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. 

Jodłowa – ul. Staszica –  ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy 

Łaskiej i Świerkowej”. Zadanie jest realizowane na zlecenie Powiatu 

Zduńskowolskiego przy udziale finansowym Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego i 

Miasta Zduńska Wola. Wartość robót budowlanych i nadzoru inwestorskiego to -  

5.840.834,21 zł. Wykonawca robót budowlanych : DROMAK Sp.z.o.o. Poręby 26b, 98-

220 Zduńska Wola, Nadzór inwestorski: Pan Zbigniew Wieczorek, Kierownik budowy: 

Pani Zofia Jankowska  

Zadanie obejmuje: 

- przebudowę drogi powiatowej Nr 4929E ul. Łaskiej na odcinku od Orione do Łódzkiej, 

- przebudowę drogi powiatowej Nr 4928E ul. Świerkowej na odcinku od Łaskiej do 
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Jodłowej, 

- budowę skrzyżowania o ruchu okrężnym (ronda) na skrzyżowaniu ulic Łaskiej                                                 

i Świerkowej. 

       Po przebudowie mieszkańcy otrzymają : nowe nawierzchnie obu ulic, ich 

odwodnienie,  pełne oznakowanie, ciągi pieszo - rowerowe i chodniki, nowe wjazdy, 

rondo na skrzyżowaniu ulic Łaskiej i Świerkowej, również przebudowę włączenia ulicy 

Jodłowej ze Świerkową z wyniesionym przejściem dla pieszych prowadzącym z 

pasażu Drzewieckiego na cmentarz.  

Zadrzewienie ulicy Łaskiej zostaje utrzymane, wycięcia drzew dotyczą miejsc w rejonie 

nowo budowanego ronda, wjazdów do nieruchomości, zatok postojowych, peronów 

autobusowych i przejść dla pieszych, przewidziano również nasadzenia w liczbie 

drzew równoważącej drzewa usunięte.  

Zakończenie prac planowane jest na przełom września i października 2019 r.  

Środowiskowe Domy Pomocy Społecznej z terenu powiatu zduńskowolskiego                        

w okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania statutowe. 

POWIATOWE CENTRUM POMOCY RODZINIE W ZDUŃSKIEJ WOLI 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie 

międzysesyjnym realizowało swoje zadania statutowe.  

31 maja 2019 roku odbył się Dzień Osób z Niepełnosprawnością pod hasłem "Żyj 

aktywnie" oraz Jubileusz 20-lecia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zduńskiej Woli. Impreza była organizowana wspólnie przez PCPR oraz Zakład 

Ubezpieczeń Społecznych II Oddział w Łodzi. Podczas imprezy, można było 

skorzystać z porad ekspertów m.in. PFRON Odział Łódź, NFZ Sieradz, ZUS II Oddział 

w Łodzi, PCPR w Zduńskiej Woli, PUP Zduńska Wola oraz stowarzyszeń i fundacji z 

terenu powiatu zduńskowolskiego.  
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Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe oraz od dnia 24.06.2019 do dnia 

05.07.2019 r. placówka realizuje projekt unijny pn. „Turnus uśmiechu” w Wiśle 

sfinansowany przez Fundację ING Dzieciom. 

Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe oraz zakupiono elektryczny kocioł warzelny ze środków 

otrzymanych ze Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli. 

Dom Pomocy Społecznej w Przatówku w okresie międzysesyjnym realizował 

następujące zadania statutowe: 

12.06.2019 r. – obchody 25-lecie istnienia Domu Pomocy Społecznej w Przatówku,  

w którym uczestniczyli przedstawiciele władz Powiatu Zduńskowolskiego oraz 

zaprzyjaźnionych placówek. 

W dniu 29.05.2019 r. odbyło się spotkanie informacyjne z doradcą EURES 

z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi. Spotkanie było zorganizowane dla 

wszystkich osób chcących uzyskać informacje o pracy w krajach unii europejskiej i w 

krajach, które są objęte zakresem działania sieci EURES. Tematem spotkania były: 

usługi EURES, bezpieczne wyjazdy, podatki, ubezpieczenia, poszukiwanie pracy, 

obsługa portalu EURES. 

 W dniu 14 czerwca Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli podpisał  

z Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi aneks do umowy w ramach projektu RPO  

„aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)” na okres 01.01.2019r -31.12.2020r. W ramach projektu 

planowane jest objęcie wsparciem 310 osób. Dla 245 osób zaplanowano 

zorganizowanie staży, dla 20 osób prace interwencyjne, wypłacenie 25 osobom 
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jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz 

zrefundowanie kosztów wyposażenia/doposażenia 20 stanowisk pracy.  

Zduńskowolski Szpital Powiatowy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizował swoje zadania statutowe. 

W dniu 01.06.2019 r. na terenie Powiatowego Centrum Kultury Sportu i Rekreacji przy 

ul. Dolnej w Zduńskiej Woli zorganizowano Koncert dla Mamy i Taty  połączony 

z uroczystością jubileuszu 10 -lecia placówki, która powstała z połączenia 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury "Na pięterku" przy ul. Kilińskiego oraz 

Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego przy ul. Dolnej. 

W dniu 03.06.2019 r. w II Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w Zduńskiej 

Woli odbył się wykład dr Małgorzaty Łapy pt. „Miasto Zduńska Wola na tle 

województwa łódzkiego w stulecie jego utworzenia”.  Spotkanie zorganizowano we 

współpracy z Biblioteką Pedagogiczną w Sieradzu Filia w Zduńskiej Woli oraz 

Towarzystwem Przyjaciół Zduńskiej Woli. 

5 czerwca br. na terenie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Zduńskiej Woli miało miejsce podsumowanie XI finału akcji edukacyjnej „Młodzież 

i Pierwsza Pomoc”. W tegorocznej edycji projektu wzięło udział ok 600 uczniów z klas 

II i III szkół ponadgimnazjalnych. 

6 czerwca br. na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego odbył 

się XVI Powiatowy Dzień Dziecka zorganizowany przez Zespół Szkół Specjalnych im. 

Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli we współpracy ze Stowarzyszeniem na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych w Zduńskiej Woli. 

19 czerwca br. podczas uroczystości zakończenia roku szkolnego 157 uczniów szkół  

prowadzonych przez powiat zduńskowolski wyróżnionych zostało Stypendium 

Starosty Zduńskowolskiego za szczególne osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce w 

roku szk. 2018.2019. Tegorocznymi stypendystami zostało: 

- 53 uczniów z I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej 
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Woli, 

- 26 uczniów z II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli, 

- 43 uczniów z Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej 

Woli, 

- 16 uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte 

w Zduńskiej Woli,  

- 15 uczniów z Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli, 

- 4 uczniów z Zespołu Szkół Rolnicze CKU w Wojsławicach. 

Ogółem suma przyznanych stypendiów za rok szk. 2018/2019 wyniosła 75 870 zł 

31 maja uczestniczyłam w jubileuszu 20-lecia Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zduńskiej Woli. Była to bardzo miła uroczystość  zorganizowana na terenie 

naszego PCPR przy ul. Dąbrowskiego przy współudziale Zakładu Usług Społecznych, 

który przygotował - połączone z naszym wydarzeniem -   atrakcje z okazji Dnia Osób 

z Niepełnosprawnością pod hasłem „Żyj aktywnie”.  

6 czerwca wzięłam udział w sympatycznym wydarzeniu, jaki był festyn z okazji Dnia 

Dziecka.  Na terenie ośrodka, w którym jesteśmy dzisiaj, bawili się uczniowie Zespołu 

Szkół Specjalnych oraz dzieci i młodzież związane ze Stowarzyszeniem na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych w Zduńskiej Woli. 

7 czerwca uczestniczyłam w Konwencie Powiatów Województwa Łódzkiego, który 

miał miejsce  w pałacu Chojnata w gminie Biała Rawska. Jednym z ważniejszych 

punktów porządku obrad konwentu było przyjęcie stanowiska w sprawie trudnej 

sytuacji finansowej szpitali, dla których podmiotem tworzącym jest powiat. 

8 czerwca w Gajewnikach zorganizowano Międzynarodowy Turniej Mundurowych 

Formacji Konnych. Była to duża gratka dla kibiców, dla których zorganizowano ponadto 

piknik profilaktyczny i wiele innych atrakcji. 

12 czerwca swoje 25-lecie świętował Dom Pomocy Społecznej w Przatówku. 

Zorganizowana uroczystość, w której brałam udział, zgromadziła wielu gości, były 
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serdeczności, życzenia. W obchodach czynny udział brali wszyscy podopieczni - 

mieszkańcy domu pomocy w Przatówku.   

24 czerwca w szkołach zakończyła się nauka, dzieci i młodzież rozpoczęły wakacje, 

a my tego dnia mieliśmy okazję podsumować rozbudowę Zespołu Szkół Specjalnych 

im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli i przekazać gronu pedagogicznemu i 

dzieciom nowe skrzydło szkoły. Znajdują się w nim sale dydaktyczne, powstało też 

zaplecze sportowe. Inwestycja była realizowana od lipca 2017 roku. Jej koszt to prawie 

6 mln zł. Ponad połowa tej kwoty to unijne dofinansowanie pozyskane przez Powiat 

Zduńskowolski. 

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radną Jadwigą Ziółkowską  – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Radnego Tomasza Ziółkowskiego  – Członek, 

3/ Radną Katarzynę Chwiałkowską – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Obecnych 18. 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła powyższy skład Komisji.  

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 
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Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Łasku na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2018.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2018 – przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli – Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego w latach 2010-2020.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                             

w Zduńskiej Woli za rok 2018.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 
Punkt 9  

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych                  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czym podyktowana jest zmiana uchwały. Czy są 

to pieniądze zaoszczędzone na strajku nauczycieli.  
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Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że dziś będzie głosować za uchwałą ale                     

w przyszłości złoży wniosek o jego zmianę.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że w oświacie trudno jest mówić o 

oszczędnościach. Wydatki znacznie przewyższają wielkość subwencji. Jeżeli chodzi o 

dodatki to nie są to pieniądze zaoszczędzone na strajkach. Dodatki były niezmieniane 

od 2009 r. Jest rozbieżność w kwotach w porównaniu z placówkami podlegającemu 

miastu.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał co zarząd planuje z tymi pieniędzmi, jaka jest ich 

wartość.   

 

Radna Ewa Mielczarek Sójka- wyraziła zadowolenie, że niektóre dodatki zostały 

podwyższone, jednak nie są to kwoty zadawalające, nie zostały również wzięte pod 

uwagę dodatki za trudne warunki pracy o które wnosili nauczyciele. Skoda że Pani 

dyrektor Szkoły Specjalnej nie przedstawiła informacji o którą prosili nauczyciele gdy 

taka została wniesiona. Jest zdziwiona, że ZNP pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały, który nie bierze pod uwagę dodatków za warunki pracy. 10 lat nie były 

podnoszone. Należy się na tym zastanowić.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał co z pracownikami obsługi, czy też będą mieć  

podniesione wynagrodzenie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że pracownicy obsługi otrzymali dodatki w 

grudniu ubiegłego roku po 300 zł, oszczędności ze strajku to oszczędności pozorne, 

na papierze. Pozostają w budżecie szkół. Są to środki z subwencji przeznaczone na 

wynagrodzenia. Nie wiadomo jak to zostanie rozwiązane. Braki w oświacie są duże. 

Jeżeli doniesienia prasowe się sprawdzą to podniesienie wynagrodzeń będzie bardzo 

dużym obciążeniem szczególnie dla powiatów.  Kwota z oszczędności łącznie daje 

25.000.00 zł.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że subwencja na rok 2019 już na samym 

wejściu jest niższa. Powiaty straciły na subwencji około 12 % w ciągu dwóch ostatnich 

lat. Ta tendencja się nasila. Trzeba będzie dołożyć własnych dochodów, co dla powiatu 
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jest ważne. W budżecie brakuje 3 mln zł. 1 września wchodzi do szkół podwójny 

rocznik. Subwencja naliczana jest na ucznia. Mechanizm jest ściśle określony przez 

prawo. Wydatki muszą być określone i zagwarantowane w ramach programowych.  

Podwójny rocznik nie jest objęty subwencją. Niedobór środków się powiększy jest to 

niebezpieczne w przypadku małych samorządów. Rząd planuje podwyżki od 1 

września za czym nie idą środki co budzi wielki niepokój. Nie było tak radyklanego 

spadku subwencji. Oczekujemy od rządu w związku z przekazywanymi zadaniami 

pokrycia w subwencji oświatowej a nie przerzucania na samorząd.    

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że subwencja idzie za uczniem, może trzeba 

zmienić system zarządzania szkołami. Może muszą być bardziej wyspecjalizowane. 

Może dyrektorzy powinni się bardziej zaangażować w pracę.  

 

Członek zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że obecnie mamy około 670 

absolwentów, kiedyś było 1000 – to pierwszy czynnik. Inne było też dofinasowanie. W 

poprzedniej kadencji oszczędności były zrobione do granic możliwości. Elementy na 

które szkoła ma wpływ są realizowane.  Pan minister jednym współczynnikiem, jedną 

subwencją przekreślił wszystkie oszczędności z trzech lat. W ramach reformy edukacji 

nie zabezpieczono pieniędzy. Odbędzie się to kosztem samorządów. Szkoły 

przedstawiły swoją ofertę tam gdzie tylko mogły, starając się uczniów ściągnąć.  Nie 

zawsze można zmienić zarządzanie kiedy jest niż demograficzny, kiedy jest 

zmniejszona subwencja.   Nie wystarczy uczniów. 20-30 % to uczniowie pozyskani                  

z zewnątrz. Uczniów jest mniej niż  5-8 lat temu.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że prace nad arkuszami wykonane zostały                 

z całkowitą starannością. Były indywidulane spotkania z każdym dyrektorem, była to 

długa, żmudna praca. Szkoły w powiecie wyglądają dobrze, sale są świetnie 

wyposażone.  To co dokładamy do edukacji to wydatek bieżący nie majątkowy a takie 

też są. Braki w oświacie wpływają na budżet powiatu. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wysokość subwencji naliczana 

dawniej przy racjonalnym wydatkowaniu pozwalała na pokrycie bieżących wydatków 

statutowych i wynagrodzenia. Od dwóch lat jest to nie możliwe. Nawet licea o klasach 

30-osobowych nie mieszczą się w subwencji.  Gdyby klasa miała się zbilansować to 

musiałby mieć 40 uczniów. Środki z dochodów wypracowywanych przez szkoły były 
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dużym wsparciem czy to na wkład własny, czy na wyposażenie pracowni. Dziś jest to 

nie możliwe, gdyż jest źle naliczana subwencja na ucznia. To główna przyczyna 

problemów. Do szkół zawodowych nie można pozyskać specjalistów, są zatrudnieni 

emeryci. Szkolnictwo zawodowe jest dużo droższe ze względu na podstawę 

programową, ze względu na pracownie. Udało się utrzymać szkolnictwo zawodowe 

około 70 %. Brak subwencji przedkłada się na budżet oświaty.  

 

Rada Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że z przykrością wysłuchuje słów pana 

Mazurkiewicza, który sugeruje że problem w oświacie leży po stronie nauczycieli i 

dyrektorów. Nasuwa się pytanie, przy podwójnym naborze do której godziny będą 

uczyć się dzieci. Jako nauczyciel będzie walczyć o jakość pracy w szkole. 

Oszczędzanie nie może mieć wpływu na jakość nauczania. Skoro stawiamy na jakość 

to nie możemy mieć klas 40-osobowych. Dzięki pracy nauczycieli i zaangażowaniu 

powiatu nasze szkoły są dobrze wyposażone. Pieniądze szkoły otrzymały nie od 

ministerstwa ale częściowo z unii częściowo z środków powiatu. Dzięki 

zaangażowaniu nauczycieli wzbogaciliśmy się   o nowoczesne pomoce dydaktyczne.  

 

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że największym problemem jak fakt nie 

wystarczającej subwencji na oświatę. Jeżeli nie będzie subwencji na wynagrodzenia i 

wydatki statutowe dyrektor nie zrobi niczego. Brak subwencji może faktycznie 

przyczynić się do likwidacji którejś ze szkół. Jeżeli zostanie wydana decyzja o 

przyznaniu dodatku w wysokości 300 zł bez idących za tym środkami to temat powróci.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że Zarząd Powiatu nie ma zamiaru likwidować 

żadnej ze szkół. Może chodzi o to by oświata podobnie jak służba zdrowia położyła 

samorządy. Można snuć różne wnioski. Podwyżki zarówno nie zadawalają nauczyli jak 

i Zarząd. Decyzja została podjęta  w sytuacji kiedy nie była znana wysokość subwencji.  

 

Radna Katarzyna Chwiałkowska stwierdziła, że trudno jest zaplanować coś w sytuacji 

tak gwałtowanych zmian. Rewolucja w oświacie to najgorsza rzecz jaką można zrobić. 

Trudo planować w obliczu takich zmian. 

 

Głosowanie: 

Obecnych 18 

Rada Powiatu (17 głosów za, 1 wstrzymał się) podjęła Uchwałę Nr IX/35/19 w sprawie 
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regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka – Wstrzymał się 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Wojsławicach. – ED.43  

 
Głosowanie: 
Obecnych:18 
 
Rada Powiatu (14 głosów za, 2 wstrzymał się, 2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę 

Nr IX/36/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

w Wojsławicach. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 
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Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Nie głosował  

Wojciech Rychlik – Wstrzymał się  

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska-Wstrzymał się  

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

 
Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Specjalnego nr 6 w Zduńskiej Woli. – ED.44  

 
Głosowanie: 
Obecnych:18 
Rada Powiatu (13 głosów za, 3 wstrzymał się, 2 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr 

IX/37/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego nr 

6 w Zduńskiej Woli. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Nie głosował 

Wojciech Rychlik – Wstrzymał się  
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Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak  

Jadwiga Ziółkowska- Wstrzymał się  

Tomasz Filipowski- Wstrzymał się  

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum dla 

Dorosłych w Zduńskiej Woli.  – ED.45  

 
Głosowanie: 
Obecnych:18 
Rada Powiatu (13 głosów za, 3 wstrzymał się, 2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę 

Nr IX/38/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum dla 

Dorosłych w Zduńskiej Woli. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Nie głosował 

Wojciech Rychlik – Wstrzymał się  

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Wstrzymał się  

Tomasz Filipowski- Wstrzymał się  

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 
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Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 

1 w Zduńskiej Woli. – ED.46  

 
Głosowanie: 
Obecnych:18 
 
Rada Powiatu (17 głosów za, 1  nie głosował) podjęła Uchwałę Nr IX/39/19 w sprawie 

dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1 w Zduńskiej Woli.  

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 

3 w Zduńskiej Woli. - ED.47  

 

Głosowanie: 

Obecnych 18 
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Rada Powiatu (17 głosów za, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr IX/40/19 w sprawie 

dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 3 w Zduńskiej Woli. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 

4 w Zduńskiej Woli. – ED.48 

 

Głosowanie: 

Obecnych 18 

Rada Powiatu (17 głosów za, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr IX/41/19 w sprawie 

dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 4 w Zduńskiej Woli. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz - Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 
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Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – Nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 

5 w Zduńskiej Woli. – ED.49  

 

Głosowanie: 

Obecnych: 18 

Rada Powiatu (17 głosów za, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr IX/42/19 w sprawie  

dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 5 w Zduńskiej Woli. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 
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Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punk 17 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w 

Wojsławicach. – ED.50  

 

Głosowanie: 

Obecnych: 18 

Rada Powiatu (17 głosów za, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr IX/43/19 w sprawie 

dostosowana nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Wojsławicach. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 
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Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z zespołów szkół oraz zamiaru likwidacji szkół 

policealnych. – ED.51 

 

Głosowanie: 

Obecnych 18 

Rada Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymał się, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr 

IX/44/19 w sprawie wyłączenia z zespołów szkół oraz zamiaru likwidacji szkół 

policealnych. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski – nie głosował 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą i Miastem Szadek przy realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Zakup tablicy radarowej z wyświetlaczem prędkości w 

celu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie Szadek”                                                  

i przyjęcia pomocy finansowej.   
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Głosowanie: 

Obecnych 18 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) podjęła Uchwałę Nr IX/45/19 w 

sprawie współdziałania z Gminą i Miastem Szadek przy realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup tablicy radarowej z wyświetlaczem prędkości w celu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie Szadek” i przyjęcia pomocy 

finansowej.   

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonych przy ul. Żeromskiego w Zduńskiej Woli.  

 

Radny Tomasz Półgrabia teren jest rewelacyjnie położony, dokoła są wszystkie media.  

Czy były działania w kierunku pozyskania środków na budowę profesjonalnego 

kompleksu sportowego. Są środki zewnętrzne do pozyskania na tego typu inwestycje. 
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A może budowa mieszkań. Czy jest scenariusz na ten teren. Należy pamiętać, że  

sprzedajemy tylko raz. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz odniósł się do zapisów zawartych w uzasadnieniu gdzie 

zostało zapisane, że środki ze sprzedaży zostaną przekazane na zduńskowolski 

szpital powiatowy. Konkretnie na co mają iść te pieniądze, czy na zadłużenie? Brak 

pomysłu na jego rozwój, na ściągnięcie lekarzy, specjalistów do szpitala.  Ta działka 

jest bardzo cenna i można by zrobić na niej coś wspólnie z miastem. Dlaczego Zarząd 

znów sprzedaje majątek powiatu. Jeżeli już sprzedaż, to może środki powinny iść np. 

jako wkład własny na programy w kierunku rozwoju tego szpitala. Czy jest już wycena 

tej nieruchomości.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że sposób finansowania szpitali powiatowych 

wpływa na ich wynik finansowy. Trudno ściągnąć kadrę do szpitala, który wygląda nie 

najlepiej i ma problemy z funkcjonowaniem (funkcjonuje w kilku budynkach). Koszty 

eksploatacji wpływają na wynik finansowy. Wynik finansowy jest stratą powyżej 1 

miliona złotych. Szpital posiada sprzęt, jeden z lepszych w województwie łódzkim.  

Koszty amortyzacji sprzętu to kwota 1.700.000,00. Wynik nie jest na tyle dobry by był 

w stanie wypracować zyski. Osobiście otrzymuje różne sygnały zarówno od osób 

zadowolonych jak i niezadowolonych z obsługi w szpitalu. Lekarze w szpitalu pracują 

w napięciu chociażby na oddziale internistycznym, gdzie jest ich tylko dwóch i trudno 

jest w takiej obsadzie zająć się chorymi.  Podobnie ma się rzecz z pielęgniarkami. 

Łatwiej jest utrzymać coś co mieści się w jednym budynku, niż w kilku. Podobnie 

organizacja pracy - chorych należy przewozić na badania z jednego budynku do 

drugiego. Pomysł jest taki by zmieścić wszystko w jednym budynku, po przeniesieniu 

chirurgii przenieść tam również oddział pediatrii by w tej zmniejszonej kubaturze 

utrzymać wszystko co zapewnia potrzeby mieszkańcom ale jednocześnie 

przyoszczędzić na kosztach eksploatacji i poprawić organizację. Jest także problem 

dostosowania sali operacyjnej do obowiązujących przepisów. Niedostosowanie jest 

stwierdzone, nie ma co prawda limitu czasu na jej dostosowanie ale należy być 

przygotowanym na różne rozwiązania. Szpital jest przygotowany dokumentacyjne.   

Potrzeby zostały sprecyzowane na kwotę 1.925.000,00 zł. Środki na ten cel w części 

zostały przekazane: w 2018 jest to kwota 225.000,00 zł , w roku bieżącym 300.000,00 

zł. Nie można nie robić nic, jest to kwestia odpowiedzialności. Te działania 

modernizacyjne należy przeprowadzić jak najszybciej. Prowadzone są rozmowy z 
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samorządami. Póki co nie ma programu na rozbudowę szpitala, by móc skorzystać z 

niego i uzyskać środki. A decyzja sanepidu jest już dawno. Powiat nie ma dochodów 

własnych więc w tej sytuacji musiałby sięgnąć po kredyt. O to o co pytał radny 

Półgrabia nie jest to zadaniem powiatów. Działką jest zainteresowanych kilka 

podmiotów. Będą przeprowadzone zmiany zapisów w planie przestrzennego 

zagospodarowania, do tej pory był to teren przeznaczony na cele edukacyjne. Obecnie 

boisko nie było wykorzystywane. Za budynkiem Zespołu Szkół Mechanicznych jest 

teren gdzie zostanie przygotowane boisko. Zostanie tam zasiana trawa, będzie 

ogrodzone co prawda płotem zdemontowanym w szkole specjalnej ale jeszcze w 

dobrym stanie. Na jakiś czas zabezpieczy boisko, gdzie uczniowie będą mogli 

swobodnie grać.  Każdy samorząd ma swoje potrzeby. Pieniądze ze sprzedaży działki 

nie zostaną wydane w sposób niefrasobliwy.  

 

Radna Joanna Pawłowska w uzasadnieniu, jest zapisane że wniosek o wygaszenie 

trwałego zarządu złożyła pani dyrektor, należy przez to rozumieć że pani dyrektor 

doszła do wniosku, ze to „boisko” nie jest szkole niezbędne. Kiedy zostanie 

przygotowane boisko na potrzeby szkoły. Jaka jest szacunkowa cena.  Czy Zarząd 

podjął decyzję, że do pewnej ceny nie zejdzie. Czy został zbadany rynek. Czy plan 

zagospodarowania przestrzennego przewiduje budowę kompleksu mieszkalnego a 

nie np. powstanie tam warsztat samochody - uciążliwy dla mieszkańców.  

 

Radny Paweł Mataśka odniósł się do zapisu w uzasadnieniu dot. zabezpieczania 

potrzeb finansowych powiatu w tym konieczność pomocy finansowej szpitala… jaki 

procent kwoty zostanie przekazany na szpital? 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, co należy rozumieć przez konieczność pomocy 

finansowej czy należy rozumieć, że na spłatę zobowiązań szpitala czy na inwestycje 

które szpital zamierza robić. Powinno to być jasno wyartykułowane w uzasadnieniu.   

Nie można stawiać znaku równości między sprzedażą działki a likwidacją szpitala.  

Mając jakiekolwiek nieruchomości należy te pieniądze inwestować. Brak informacji co 

będzie zrobione do jakiej kwoty. Jeżeli faktycznie miasto jest zainteresowane tą działką 

nie musimy rozważać  przetargu na tą nieruchomość, miasto mogłoby w inny sposób 

zapłacić za tą działkę. Są takie mechanizmy.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że stopień korzystania z boiska jest słaby, były 
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powadzone rozmowy z panią dyrektor i jego realizacja była obiecana w roku 

przyszłym. Co do wartości, by mówić o cenie  musi być znana wycena rzeczoznawcy, 

cena 200.000,00 za m2 jest możliwa do uzyskania a może nawet większa.  Co do 

możliwości nie zbywania w drodze przetargu mamy nadzieję, że cena będzie zbieżna 

z ceną rzeczoznawcy. Jeżeli cena nie będzie zadawalająca – jaki jest sens 

sprzedawania czegoś co ma wyższą wartość. Na pewno nie będzie obniżona cena i 

przygotowywanie kolejnego przetargu.  Zbycie poza przetargowe to porozumienie 

między jednostkami samorządu terytorialnego. Gdyby miasto było w stanie zapłacić i 

zrealizować cel publiczny to też byśmy się nad tym mocno zastanawiali. Pólki co takiej 

oferty nie dostaliśmy. Ale rozmowy są prowadzone. Co do wartości tej nieruchomości 

trudno jest wyrokować. Ma być satysfakcjonująca. Oscylująca wokół dwóch milionów 

złotych. Na tym terenie nie ma planu jest studium zagospodarowania. By zrealizować 

jakikolwiek cel trzeba mieć wydaną decyzję o warunkach zabudowy. Decyzja musi być 

zgodna z zapisami studium. Mając na uwadze, że są tam mieszkania najbardziej 

możliwym celem będzie budowa mieszkań. Pieniądze ze sprzedaży zostaną 

przeznaczone na potrzeby szpitala.  

 

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że dobrze by się stało by środki były wkładem 

własnym jakiegoś programu. Może należałoby radnych sejmikowych zaprosić na sesję 

i zapytać jak temu szpitalowi mogą pomóc. Na pewno szpitalowi trzeba będzie pomóc, 

poprawi to najwyżej jego wizerunek ale temat szpitala nie zostanie załatwiony do 

końca.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że uzasadnienie jest niesprecyzowane, szkoda 

że starostwo nie podjęło na tej działce żadnych działań inwestycyjnych, zaproponował 

wystosować pismo do miasta czy będzie budowało na tym terenie bloki mieszkalne. 

Mając na uwadze powyższe radny złożył wniosek o zdjęcie pkt. 20  z porządku obrad.  

 

Głosowanie: 

Obecnych 17. 

Rada Powiatu (4 głosy za, 11 przeciw, 2 wstrzymał się) odrzuciła wniosek.  

Stanisław Szuster - Nie 

Tomasz Półgrabia – Nieobecny 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka - Tak 



30 

 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Nie 

Romuald Solarek - Nie 

Katarzyna Chwiałkowska -Nie 

Tomasz Ziółkowski - Nie 

Marcin Łabędzki - Nie 

Hanna Iwaniuk - Nie 

Wojciech Rychlik - Nie 

Ewa Mielczarek-Sójka – Wstrzymał się  

Piotr Warchlewski – Wstrzymał się  

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Nie 

Tomasz Filipowski- Nie 

Grzegorz Włodarczyk – Nie 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

 

Głosowanie: 

Obecnych 17 

Rada Powiatu (12 głosów za, 1 nie, 4 wstrzymał się) podjęła Uchwałę Nr IX/46/19 w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego 

położonych przy ul. Żeromskiego w Zduńskiej Woli. 

  

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Nieobecny 

Dawid Mazurkiewicz – Nie  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 
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Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski – Wstrzymał się  

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

 

Punkt 21 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.14/19.   

 

Głosownie: 

Obecnych 17 

Rada Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymał się, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr 

IX/47/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Nieobecny 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek – Nie głosował  

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska- Tak 
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Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

 

Punkt 22 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2019 – FK.15/19.   

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał dlaczego na każdej sesji brany jest kredyt na 

funkcjonowanie powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, że kredyt długoterminowy 2019 r. 

to kwota ponad 18 mln zł. Na poprzedniej sesji przewidując, że spływ dochodów  

inwestycyjnych realizowanych przy udziale środków unijnych będzie wystarczający to 

prosiliśmy o zwiększenie limitu kredytu krótkoterminowego o 1 mln, ponieważ nie 

chcieliśmy tworzyć upoważnienia o kolejne kwoty - bo chociaż jest to kredyt 

krótkoterminowy to rodzi pewne koszty. Jeżeli to upoważnienie jest niekonieczne to z 

tego nie korzystamy.  Planowany spływ dochodów ze środków unijnych na miesiąc 

lipiec prawdopodobnie wpłynie ale jest obawa że będzie się przedłużała procedura 

oceny jednego z wniosków o płatność. Stąd prośba o zwiększenie limitu kredytu 

krótkoterminowego. Wszystkie płatności muszą być zrealizowane w terminie.  

 

Rada Powiatu (14 głosów za, 4 wstrzymał się, 1 nie głosował) podjęła Uchwałę Nr 

IX/48/19 zmieniającą UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2019.  

 

Głosowanie: 

Obecnych 17 

Rada Powiatu (14 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymał się 1, nie głosował) podjęła 

Uchwałę Nr IX/47/19 zmieniająca UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Nieobecny 

Dawid Mazurkiewicz – Nie  
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Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Romuald Solarek – nie głosował 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski - Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk - Tak 

Wojciech Rychlik - Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – tak  

Jadwiga Ziółkowska- Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – nieobecny 

 

Punkt 23 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Tomasz Filipowski złożył interpelację w sprawie wykarczowania odrostów 

przydrożnych po wyciętych drzewach przy drodze powiatowej –Choszczewo – 

Krokocice – Lichawa, Lichawa- Łobudzice-Górna Wola, Dziadkowice-Przatów –

Rzepiszew. 

Powodem jest niszczenie mienia „rysowanie samochodów i brak widoczności.” 

Zapytał o podwyżki dla pracowników Starostwa. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła zapytanie w sprawie oddelegowania 

nauczycieli celem nauczycieli celem przeprowadzenia zajęć w domu ucznia objętego 

nauczaniem indywidualnym. 

Proszę o przedłożenie informacji: 

1. Czy w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Starostwo Powiatowe w Zduńskiej Woli, wystawiane są delegacje dla nauczycieli, 

którzy prowadzą zajęcia z uczniami objętymi nauczaniem indywidulanym w domu 

ucznia. 
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2. Ilu nauczycieli jest delegowanych do prowadzenia takich zajęć oraz ilu uczniów 

jest objętych nauczaniem indywidulanym w domu.   

 

Radny Krzysztof Nowak złożył zapytanie w sprawie przekazania informacji                                    

o wysokości środków przeznaczonych w skali roku na pomoc dla bezdomnych psów, 

kotów, kastracji, sterylizacji itp. w powiecie zduńskowolskim z uwzględnieniem 

samorządów naszego Powiatu.  

 

Radny Paweł Mataśka złożył zapytanie w sprawie: jak część kwoty pozostanie ze 

sprzedaży działki 107/7 będzie przeznaczona na pomoc finansową dla 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego.  

 

Punkt 24 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wniosek: 

1/  w sprawie ustawienia pojemników na odpady na terenie posesji przy ul. Łaskiej 

15, 

2/ przycięcia gałęzi drzew po stronie posesji z numerami nieparzystymi.  

  

Punkt 25 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski przedstawił korespondencję.  

 

Punkt 26  

Zakończenie IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie IX sesji VI kadencji.  

 

                    Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

   

     Piotr Warchlewski 


